
 

 

 
 

3. 12. 2024 
Karlovy Vary 

 
 

Zápis z jednání Komise pro bezpečnost a zajištění  
veřejného pořádku ve městě 

 
 
Jednání Komise pro bezpečnost a zajištění veřejného pořádku ve městě  se uskutečnilo v pondělí 2. 
12. 2024 od 14:00 do  16:00 hodin, v zasedací místnosti ve II. patře budovy Městské policie 
Karlovy Vary, ul. Moskevská 34, Karlovy Vary 360 01. 
 
Přítomni: Jakub Žikeš, Zdeňka Batíková, Martin Mareš, Dis., Jan Fikrt, Dis., Bc. Albert Tošovský, 
Roman Bilský, Ing. Tomáš Matějček 
 
Omluveni:  
 
Neomluveni:  
 
Hosté: Bc. Marcel Vlasák, MBA, Bc. Martin Roušal, Bc. Jana Reischlová, Dagmar Pazdercová, Dis., 
Mgr. Vojtěch Burda  
 
 
Program jednání: 
 

1. zahájení jednání a schválení programu  
 

2. problematika bezdomovectví ve městě – příspěvky vedoucí OSV paní Bc. Jany Reischlové, 
vedoucí odd. sociálních pomoci OSV paní Dagmar Pazdercové, Dis., ředitele Armády spásy 
v Karlových Varech pana Bc. Martina Roušala a velitele Městské policie Karlovy Vary pana 
Bc. Marcela Vlasáka, MBA  
 

3. alkoholová vyhláška a dodržování nočního klidu podle Prahy. Host Mgr. Vojtěch Burda 
 

4. diskuse, usnesení, závěr 
 

 
 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Jakub Žikeš. 
 
1. zahájení jednání a schválení programu  
 
Bod 3 byl předřazen bodu 2. Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

2. alkoholová vyhláška a dodržování nočního klidu  

Paní Batíková vystoupila s názorem, že je nedostatečně řešena problematika porušování obecně 
závazných vyhlášek č.4/2022 o omezení provozní doby hostinských provozoven a č. 10/2020, o 



 

 

zákazu konzumace alkoholických nápojů na některých veřejných prostranstvích na území statutárního 
města Karlovy Vary. V rámci diskuse bylo toto paní Batíkové vyvráceno. 

K věci se vyjádřil pan Mgr. Vojtěch Burda – právník města, který se podílel na vzniku vyhlášky č. 
4/2022, jejíž platnost byla napadána ze strany majitelů dotčených provozoven. Přezkumem na MV ČR 
bylo zjištěno, že vyhláška je v souladu s právním řádem, ke stejnému závěru dospěl i krajský soud a 
ÚHOS.    

K věci se dále vyjádřil také velitel MP Karlovy Vary pan Bc. Marcel Vlasák, MBA -  v poslední době 
se vyskytuje minimum stížností na provozovny v centru Karlových Varech, průběžně zde probíhají 
kontroly v součinnosti městské policie, Policie ČR, celní správy a živnostenského úřadu; při zjištění 
porušení zákona jsou ukládány sankce provozovatelům ve správním řízení.  

S touto problematikou se potýká většina měst v ČR. 

 

3.  problematika bezdomovectví ve městě 
 
Armáda spásy – příspěvek ředitele pana Bc. Martina Roušala 
Nízkoprahové denní centrum (NDC) využívá cca 70 lidí denně, noclehárna má kapacitu 28, azylový 
dům 36 míst; terénní program  
NDC 277 osob využilo služby v roce 2024, počet narůstá 
Noclehárna – plně využito + potravinové balíčky, 178 osob využilo za rok 2024 
1/3 osob pochází z Karlových Varů 
Azylovým domem prošlo cca 70 lidí, většina lidí z KV a okolí, jedná se o dlouhodobou činnost, 
průměrný věk klientů 57 let. 
Skryté bezdomovectví nelze monitorovat. 
 
OSV MM Karlovy Vary – příspěvek vedoucí OSV paní Bc. Jany Reischlové  a paní Dagmar 
Pazdercové, Dis.  
Spolupráce s neziskovým sektorem, zejména s Armádou spásy; činnost sociálních pracovníků se řídí 
zákonem o sociální pomoci a soc. službách; práce je založena na dobrovolnosti klientů, ze strany 
bezdomovců je o služby nízký zájem; v současné době v péči 15 klientů; spolupráce s ÚP 
 
Městská policie Karlovy Vary – příspěvek velitele pana Bc. Marcela Vlasáka, MBA 
Bezdomovectví je sociálním problémem, který se týká městské policie pouze okrajově; problémoví 
bezdomovci tvoří pouze malou část této skupiny; bohužel neexistují zákonná opatření, která by 
problém pomáhala řešit, strážníci opakovaně ukládají sankce, které jsou nevymahatelné, opakovaně 
převáží závadové osoby na protialkoholní záchytnou stanici, což problém neřeší, tyto osoby se pouze 
přesouvají z místa na místo. Chybí systémové opatření na státní úrovni, problematika je opakovaně 
řešena pouze na úrovni lokální, což nikam nevede.  
 
Následně probíhala mezi členy komise diskuse. Předseda komise pan Žikeš navrhnul, aby komise 
k problematice bezdomovectví ve městě zpracovala koncepci.  
 
 
4.  diskuse, různé,  závěr 
Navržený termín pro příští jednání komise 13. 1. 2025 



 

 

Dne:    ………………… 

Zapsala: Mgr. Kamila Hofmanová, tajemnice komise _____________________ 

_____________________ 

Jakub Žikeš 

předseda komise 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


